
ORDRE DEL DIA:
1º-Grau assoliment darrera acta.
2º-Punts a tractar amb el nou equip municipal. (Pla anual 2012)
3º-Precs i preguntes

Sóller, 18 d'octubre de 2011

ACTA REUNIÓ DE BARRIADA DE SÓLLER
S’inicia a les 20.00 hores,amb l'assistència per part de l'ajuntament del Regidor de 
Medi  Ambient  Joan Ruiz i  sa  Regidora delegada de barri  Cati  Pomar,  i  l'AODL, 
Marta Mercadal,
Relació dels assistents:

• Catalina Alcover Trias
• Marc Carriquí Alcover
• Joan Bisbal Coll
• Juana Luís Canals
• M ª Magdalena Frontera Canals
• Ramiro Vicente Paz
• Pep Valls
• Pep Crespí 
• Andrés Coll
• Joan Bisbal Coll
• Joan Socias Barceló
• Miquel Puigròs
• Crispina Samper
• Josep Bonnín Segura
• Catalina Esteva 
• Mònica Kolly
• Pere J. Coll i Adrover
• Hansjoerg Conrad
• Margarita Busquets
• Cristòbal Miquel
• Felisa 
• Tomeu Bisbal Palou
• Miquel Estarellas
• Miquel Femenies
• Maria Servera 
• Miquel Balaguer
• Clara Roca

( assisteixen més assistents, però que no es transcriu els noms)

Marta Mercadal dóna la benvinguda a tots els assistents i agraeix l’assistència dels 
ciutadans i ciutadanes.
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Disculpa la no assistència del batle per motius d'agenda,  i passa a explicar i recordar 
que  es  l'AL21  i  per  a  que  serveix  amb  sa  finalitat  de  apropar  sa  problemàtica 
particular d'un barri a la política municipal.
S'aodl oferix atendre les peticions dels ciutadans i canalitzar-les a sa Regidoria que 
correspongui,recorda sa nova ubicació de sa Regidoria de Medi Ambient.
Explica que moltes de ses “peticions” que possiblement sortiran estan reflectides al 
Pla Anual 2011,tal com son es tema de neteja,circulació,aplicació de sa normativa i 
sancions,per tant obrirem directament torn de paraula.
Que una vegada celebrades ses reunions de barriada a mitjans desembre  tindrà lloc el 
fòrum on valorarem el grau de compliment del Pla 2011 (Pla de seguiment) i que 
votarem ses accions que han de quedar dins el Pla 2012.

*comença es torn de paraula i al llarg de 3/4 d'hora els assistents es fan una llista de 
totes les queixes per sa reforma circulatòria:
hi ha una unanimitat en que no es pot anar fer una reforma cada vegada que arriba un 
nou equip de govern,quan s'ha de plantejar una reforma s'ha de fer amb l'assistència 
de una representació del ciutadans,es queixen que fa dos mesos que es parla de sa 
reforma circulatòria però que no tenen cap informació del Ajuntament.
El regidor de Medi Ambient,explica que això s'esta iniciant que encara no esta decidit 
res.
Es proposa demanar al batle participar a la propera taula de mobilitat i exposar-li ses 
seves peticions,donat que es ciutadà coneix més be ses mancances i poder tenir una 
visió  de  conjunt  a  l'hora  de  fer  una  reforma no només  beneficiant  a  un  sector  o 
perjudicant excessivament uns determinats carrers.

Es relacionen carrers amb diverses problemàtiques:
-San Jaume 14,petició de llevar es semàfor,quan els cotxos queden aturats ses motos 
passen per damunt s'acera amb el conseqüent perill pel vianants.

-camí d'es Can Jurat

-es convida al Regidor a anar a veure el solar del Fantasio.

-carrer de San Pere, circulació camions pesats que no poden voltar,inclòs es va penjar 
fotos a sa pàgina de sa Policia local informant de sa situació.

-S´hort  de  Ses  Ties7  Camp  de  s'Oca,  s'aparca  damunt  sa  línia,  és  impossible 
passar,qualque vegada per sortir  de ca seva  han tingut que anar per damunt d'un 
cotxe, quan comença a fer fosc es el moment que la gent va a aparcar i quan va sa 
policia diuen que només era un moment.

-posar un cartell a l'encreuament que indiqui el camí pels vianants cap al port,.(camí 
de sa Figuera Ses Argiles) fer una sol·licitud al Consell.

-Av. Astúries només que es deixi aparcar en un costat.

2



-es proposa fer una campanya de conscienciació,no es tractar únicament de reforma 
circulatòria si no també de conscienciar que la gent no agafi el cotxe,inclús fomentar 
la ubicació de parkings a les afores de Sóller.

-en quant a sa senyalització es remarca que per un turista o qualsevol persona que 
arriba a Sóller,arribar  al  centre  es molt  complicat  i  que es cansa de donar voltes, 
s'hauria de indicar més correctament donat que això implica perdre visitants.

-camí d'es Can Jurat hi ha un pass de vianants just devora de una paret,aquesta pared 
s'hauria de tombar perquè no serveix per res.

-Joan Canals,”ceda el paso” que no serveix per res,sa gent no ho respecte ,canviar per 
un “stop”.

- es remarca que es carrer de sa Lluna s'ha fet nou però si continua passant tant de 
cotxes no servirà de res la inversió feta en es paviment,i es proposa posar uns pilons i 
targeta ACIRE . 

-ampliació zona blava

-es demana un control  més rigorós dels  camions  grossos  que circulen  per dins el 
poble.

-des de el Mercat fins davant Aqualia,no hi ha cap recollida de pluvials,a més de que 
hi ha un torrent just al costat,i quan plou es converteix es carrer en un torrent.

-hi ha queixes de sa neteja del carrer San Jaume,Andreu Coll i Rentadors cul de sac 
que fa anys que a més de herbes no es neteja mai.

-es proposa com es fa a altres països  d'utilització d'una targeta que quan tu vas a 
deixar el rebuig te registra el pes i això després es reflexa amb una bonificació al rebut 
del fens.

-es demana que el poble estigui informat de com esta es tema de sa recollida selectiva 
i neteja,es demana que s'ha de fer amb sa poda de branques.
(AODL explica que es va preparar un projecte de compostatge municipal però que no 
es va poder dur a terme per manca de subvenció.)

-d'acord que mentre  no es consciencii  a sa gent  no es farà  res,que son els  propis 
ciutadans els que llença'n brutor als carrers i que no separen, per això hi d'haver major 
control i sancions.

-demanen  si  es  pensa  canviar  el  coeficient  del  IBI,en  Joan explica  que  es  pense 
reduir .

-davant s'església els focus estan sempre encens,si es posen faroles per fer un estalvi 
energètic també s'hauria de apagar el focus durant sa nit.
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-a s'Hort de Ses Ties al número 18 hi ha una canonada que ha caigut .

-en  quant  a  faroles  i  aceres,  sa  gent  comenta  que  estan  molt  brutes  ,els  regidors 
expliquen que hi ha previst fer un planning de treball i anar agafant grups de carrer i 
poc a poc fer una neteja de ses faroles,mirar alcantarilles.

-al carrer Victòria prop de can Vaquer, posar “relentidors” de velocitat.

-demana'n informació de com estan els arbres de plaça,es regidor explica que el que 
es farà es donar una bona exsecallada,tallada a ram i també per  previsió es farà una 
campanya demanant als ciutadans quins son els arbres que els hi desitjarien posar a 
plaça en cas de que no hagués solució.
 -hi ha al carrer de sa Mà un arbre amb es tronc buit ,s'hauria de repoblar.

-Es demana per sa subvenció del túnel,es demana que ja que ara es es mateix partit 
polític que es pressioni donat que ja estava creada sa partida pressupostaria. Na Cati 
explica que ja s'ha fet una reclamació.

-Cotxes abandonats ,mesures a adoptar.

-es proposa tancament parcial de llums per tal d'estalviar.

-Adoptar mesures urgents pel projecte de la badia :es urgent fe una petició al Ministeri 
per  tal  d'aturar  posar  un  bloc  de  formigó,  es  demana  una  implicació  per  part  de 
l'ajuntament i que demani a costes sabre com esta  el projecte i contingut,a la següent 
pàgina  es  informen  que  hi  podem  trobar  un  informe   damunt 
www.collectiualbainawordpress.com  damunt d'aquesta problemàtica.

-sa depuradora fa molt d'olor

-recordar  es  tema  de  cartells  per  qualsevol  esdeveniment  o  fira  que  s'escriguin 
correctament i en català.

Sense mes assumptes a tractar,es dóna per acabada sa  reunió deixant constància  del 
compromís de AL21 per  treballar els assumptes que s'han tractat. 
Fi de la sessió a les 21:40h
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